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PROTOKÓŁ Nr 14/2024 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Rady Powiatu  

w dniu 28 stycznia 2025 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon 

Karwat o godzinie 08:10, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, 

powitał zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

2. Stwierdzenie prawomocności 

3. Przyjęcie porządku obrad; 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania wieczystego nieruchomości; 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowania projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2025-2043 wraz z autopoprawką Nr 2; 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowania projektu budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025 

wraz z autopoprawką Nr 2; 

7. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na rok 2025 

8. Wolne wnioski i sprawy różne 

9. Zamknięcie posiedzenia 

 

                                                                         

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Rozpatrzenie i zaopiniowania projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości; 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki  Nieruchomościami Dorota Malik przedstawiła powyższy 

projekt uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Radny Kazimierz Mordaka  

Zapytał dlaczego mamy przekazać ten teren na rzecz Skarbu Państwa, a nie na do PGE 

 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki  Nieruchomościami Dorota Malik 

Odpowiedziała ,że powiat jako użytkownik wieczysty zrzekły by się prawa , które posiada na 

rzecz skarbu państwa, po to aby umożliwić później dalszą regulację tego stanu prawnego i 



przekazać spółce PGE miałoby  nabyć służebność przesyłu  z mocy prawa. Dodała ,że powiat 

nie korzysta a powinien płacić. Spółka PGE by musiała by wyrazić chęć zakupu  tego terenu. 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał kto będzie zarządzał w imieniu Skarbu Państwa tym terenem? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki  Nieruchomościami Dorota Malik 

Starosta będzie ustanawiał prawo użytkowania wieczystego na rzecz  PGE, ponieważ 

organem reprezentującym Skarb Państwa jest Powiat Tomaszowski. Dodała ,że służebność 

przesyłu przysługuje przedsiębiorcom. 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał kiedy została pobudowana ta stacja TRAFO? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki  Nieruchomościami Dorota Malik 

Odpowiedziała ,że stacja została pobudowana jak powstawał WISTOM, dlatego mógł nabyć 

prawo użytkowania wieczystego na nieruchomość razem z budynkami w drodze decyzji 

wojewody, który potwierdzi z mocy prawa własność również naniesień usytuowanych na tym 

gruncie. W decyzji wojewody ta stacja Trafo również została wyszczególniona na rzecz 

WISTOMU, prawo użytkowania wieczystego powinno przysługiwać PGE a nie 

WISTOMOWI. W tej chwili nie ma możliwości stwierdzenia nieważności tej decyzji w 

części, ponieważ upłynął już okres ponad 30 lat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat   – poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowania projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Tomaszowskiego na lata 2025-2043 wraz z autopoprawką Nr 2; 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski  

Powiedział ,że jest to druga autopoprawka, w międzyczasie przyszłą informacja o przyznaniu 

środków finansowych na zadanie , które chcieliśmy realizować jeszcze w poprzednich latach 

ale nie było decyzji- trafiliśmy na listę rezerwową, teraz przyszła decyzja o przyznaniu na 

tych środków. Dodał ,że kolejna kwestią , która się pojawi za dwa dni  czyli tuz przed sesja 

będzie trzecia autopoprawka, która będzie zgłoszona przez Zarząd Powiatu, będzie ona 

dotyczyła przeniesienia pieniędzy z  remontu- budowy mostu na rzece Słomiance na most na 



ulicy Modrzewskiego ( na Brzustówce). Pojawiała się informacja ,że będzie podtrzymany 

program dotyczący  dotowania obiektów mostowych dla samorządów powiatowych 

z możliwością dofinansowania do 60% , czyli 40 % po stronie samorządu i 60% środki 

zewnętrzne. I na dzisiaj most na Modrzewskiego jest jedynym mostem , który spełnia kryteria 

związane ze złożeniem wniosku  do 28 lutego. Wczoraj pojawiła się informacja ,że w ramach 

środków tych , które mamy  czyli 3 miliony 300 tysięcy, chcielibyśmy te środki przeznaczyć ( 

są to stare wolne środki ) plus milion , który był  zabezpieczony  na rzece Słomiance , ale ze 

względu na to ,że nie mamy ostatecznej decyzji ZRID chcemy przełożyć  jako wkład własny  

na to żebyśmy mogli aplikować na remont tego mostu na Modrzewskiego2. Jeżeli te środki 

pozyskamy to to zadanie będzie zrealizowane w tym roku. 

 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka  

Powiedziała ,że ministerstwo infrastruktury  ogłosiło nabór wniosków do rezerwy subwencji 

ogólnej na 2025 rok, warunkiem niezbędnym jest posiadanie decyzji prawomocnej ZRID lub 

pozwolenia na budowę. Jeśli chodzi o most na rzece Słomiance to nie udało się nam jej 

uzyskać, dalej procedujemy dokumentację, natomiast most na ulicy Modrzewskiego jest 

gotowy do realizacji. Pojawiła się możliwość o aplikowanie o dodatkowe środki. Poprosiła o 

pozytywne zaopiniowanie abyśmy mogli złożyć wniosek o dofinansowanie tego wniosku. 

 Powiedziała, że 6 milionów dostaniemy dofinansowania z ministerstwa infrastruktury 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Powiedział, że jako komisja zajmowaliśmy się już opiniowaniem budżetu , więc dziś 

powinniśmy opiniować tylko autopoprawkę 

  

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że procedura , która powinna dzisiaj być, to jest to co na piśmie, na piśmie jest 

projekt budżetu wraz autopoprawka nr 2  

 

Radny Marek Olkiewicz 

Powtórzył, że komisja już zajmowała się projektem budżetu, zapytał  czy opinia dotyczy tylko 

tej zmiany ( autopoprawka nr 2) i nic się nie zmieniło w tym projekcie budżetu z wyjątkiem 

tej autopoprawki? 

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski 

Powiedział ,ze proceduralnie wygląda to w ten sposób ,że autopoprawka nr 2 została 

przedstawiona( to jest ta sytuacja, która została przedstawiona Państwu w dniu dzisiejszym )   

 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że autopoprawka nr 1 została zaopiniowana  

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat  

Ogłosił  2 minutowa przerwę  

 

Po przerwie wznowiono posiedzenie komisji 

 

Radca Prawny Bartłomiej Biskup 

Powiedział ,że projekt budżetu który będą Państwo głosowali będzie spójny, nie będzie ,że 

osobno jest głosowany budżet a osobno autopoprawka 

 



Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał raz jeszcze czy projekt budżetu się zmienił od momentu kiedy był opiniowany przez 

komisję? 

 

 

Kierownik Biura Rady Teresa Krześlak 

Komisja budżetowa zaopiniowała, wraz ze swoimi wnioskami projekt budżetu, Zarząd 

odniósł się do wniosków komisji 9 grudnia 2024r. przedłożył Radzie odpowiedz na te 

wnioski.  Na 17 grudnia 2024r. były przygotowane projekty budżetu wraz z pierwszą 

autopoprawką, dodała ,że budżet został zdjęty przez Radę z sesji, więc ta autopoprawka nie 

była przegłosowana.  

 

Radny Marek Kociubiński 

Zapytał jaki budżet został odrzucony? 

 

Radca Prawny Bartłomiej Biskup 

Powiedział, że w kontekście procedury głosowania , jeśli jest autopoprawka to zwyczaj w 

radzie był taki ,ze głosowało się jednym głosowaniem projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat  

Poprosił Skarbnika Powiatu Beatę Zysiak o wyrażenie swojej opinii w w/w sprawie 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że autopoprawka nr 1 nie była opiniowana przez komisje budżetu, po sugestiach 

Państwa radnych została przyjęta przez Zarząd i wprowadzona jako autopoprawka nr 1 i 

zgłoszona. Od dnia kiedy Państwo widzieli autopoprawkę nr 1 przed Sesją, która zdjęła te 

punkty z obrad, nie było żadnej zmiany tekstu. 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat 

Zapytał Radcy Prawnego czy powinniśmy zagłosować za autopoprawka nr 1 według sugestii 

radnego Marka Olkiewicza i zaopiniować autopoprawkę nr 2  

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski 

Powiedział ,że została zwołana Sesja i w porządku tej sesji autopoprawka nr 2  wraz z 

budżetem, więc można było się wcześniej zapoznać z dokumentami.  Dodał ,że  

autopoprawka nr 1 dotyczyła wniosków ,które wypłynęły z komisji budżetu, które w 

uwzględniliśmy w budżecie . W związku z tym ,że te punkty zostały zdjęte z porządku obrad, 

a w między czasie pojawiła się informacja o środkach daliśmy druga autopoprawkę,  

uwzględniając pieniądze na BCU. 

 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Zapytał czy jest możliwość przegłosowania samej autopoprawki 

 

Radca Prawny Bartłomiej Biskup 

Powiedział ,że jeśli projekt budżetu ma być integralny to powinno się głosować jednym 

głosowaniem wraz z poprawkami  

 

 



Przewodniczący Komisji Leon Karwat 

Powiedział, że głosując autopoprawkę nr 2 utożsamiamy się z projektem budżetu 

 

Radna Wacława Bąk  

Zapytała jaki jest problem żeby zagłosować odrębnie nad autopoprawka nr 2 i w efekcie 

zagłosować na Sesji nad projektem budżetu zawierającym wszystkie autopoprawki? 

 

Radca Prawny Bartłomiej Biskup 

Powiedział ,że kluczowe jest to jakie dokumenty Państwo dostali przed posiedzeniem komisji 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak  

Na prośbę radnego przedstawiła treść autopoprawki nr 1  

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat 

Zapytał czy możemy przegłosować budżet z autopoprawka nr 1 i  drugie głosowanie budżet z 

autopoprawka nr 2? 

 

Radca Prawny Bartłomiej  Biskup 

Odpowiedział ,że teoretycznie tak, ale może paść zarzut ,że Państwo radni  dostali inny 

projekt. Powiedział ,że można ewentualnie dodać w uzasadnieniu ,ze ostateczna uchwała  

zawiera projekt z dnia …. Plus autopoprawkę nr 1 i autopoprawkę nr 2  

 

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski 

Powiedział ,że jeśli budowa BCU dojdzie do skutku, to wybudujemy nowy obiekt w ramach 

Branżowego Centrum Umiejętności, to wtedy w ramach tego projektu możemy udostępnić te 

sale które są zaprojektowane w inwestycji i możemy wyprowadzić młodzież z tego budynku , 

który jest w najgorszym stanie technicznym 

 

Radna Wacława Bąk 

Zapytała czy nas jest stać na wybudowanie tego BCU ? 

 

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski 

Powiedział ,że wszystkie szkoły prowadzone przez Powiat Tomaszowski są zabezpieczone w 

,,sport” przy każdej szkole jest hala sportowa.  Została jedna szkoła bez budynku 

dydaktycznego jest to ZSP nr 3, stan techniczny tej szkoły jest zły, dodał, że około 500 

uczniów przyjeżdża  do naszych szkół innych powiatów. Poinformował ,że dyrektor  ZSP nr 1 

wystąpił o zgodę aby można było  prowadzić w roku 2025/26 nabór do technikum mechanik 

lotnictwa, takiego profilu nie ma w całym województwie. 

 

Radny Rafał Wolniewicz  

Powiedział, że skoro ,,innych” na to nie stać , to czy nas stać 

 

Radny Krzysztof Biskup 

Zapytał Naczelnika Wydziału Oświaty ilu mamy uczniów w Samochodówce 

   

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy 

Odpowiedział ,że w tej chwili uczniów jest w granicach 500-600, jest tam szkoła zawodowa , 

technikum oraz szkołę branżową, w której nabory są takie ,ze mamy po 4 klasy w każdym 



roczniku. Powiedział, że w ,,Gastronomiku” jeśli chodzi o branżową szkołę to tam sa typowo 

zawody : kucharz, cukiernik i do tego się ogranicza. Natomiast w ,,Samochodówce” są 

realizowane pozostałe zawody, każdy zawód, który jest w wykazie zawodów szkolenia 

branżowego a na który potencjalny uczeń będzie znaleźć pracodawcę u, którego odbędzie 

praktyki. 

 

Radny Krzysztof Biskup 

Powiedział, że są dzieci zdolne oraz mniej zdolne ,że gdzieś te mniej zdolne dzieci musza się 

uczyć, a ta szkoła jest właśnie dla słabszych uczniów. 

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat 

Powiedział ,że mamy jedna szkołę zawodowa w powiecie i naszym obowiązkiem jako organu 

prowadzącego jest zabezpieczenie bazy lokalowej i mediów. Jeśli dzisiaj odejdziemy od tego 

i nie pomożemy tej placówce to znaczy ,że ,,zwijamy’’ oświatę. 

 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy 

Powiedział ,że jeśli chodzi o ,,Samochodówkę” to w budynku A znajduj się bursa, znajduje 

się administracja oraz kilka pracowni w których mogą się odbywać zajęcia. Budynek B, który 

jest  w opłakanym stanie i jest wyłączony z użytkowania. Budynek C w którym jest hala 

sportowa, CKZ, który jest budynkiem nowym i stacja kontroli pojazdów. Dodał ,że w tym 

momencie kiedy powstaje nowy budynek, budynek B w odpowiednim czasie można nawet 

wyburzyć. Budynek BCU jest budynkiem mniejszym niż budynek B. W ZSP nr  3 powstała 

branżowa szkoła II stopnia, która kształci dzieci, które chcą uzupełnić swoje wykształcenie, w 

większości są to już osoby pełnoletnie. Mogą się kształcić wieczorowo oraz zaocznie. Bursa 

jest zapełniona uczniami  przyjeżdzającymi do szkoły z całego powiatu. Dodał ,że brakuje 

pracowni do prowadzenia zajęć ogólnych. 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat 

Poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

Komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały przy 6 głosach ZA i 5 głosach 

wstrzymujących 

 

 

 

 

 

Ad.6. Rozpatrzenie i zaopiniowania projektu budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 

2025 wraz z autopoprawką Nr 2; 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak przedstawiła w/w projekt uchwały, który stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu 

 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Powiedział ,że głosujemy budżet taki jaki został przyjęty w grudniu, dot. autopoprawki nr 1i 

autopoprawki nr 2  

 

 



Przewodniczący Komisji Leon Karwat 

Poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

Komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały przy 8 głosach ZA i 2 głosach 

wstrzymujących 

 

 

Ad.7. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na rok 2025 

 

Przewodniczący Komisji zapoznał członków komisji z planem pracy komisji na 2025 rok, 

oraz poddał go pod głosowanie 

 Komisja przyjęła jednogłośnie plan pracy komisji na 2025rok. 

 

 

Ad.8. Wolne wnioski i sprawy różne 

Radny Marek Kubiak- przypomniał o komisji wyjazdowej do byłego Ośrodka 

Wypoczynkowego Borki 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono 

 

Ad.9 . Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania 

Gospodarczego Leon Karwat  zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

 

 

Paulina Węglarska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Planowania Gospodarczego 

 

Leon Karwat 

 

 

 

 


